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Σ το «κάδρο» της υπόθεσης 
Siemens προστέθηκε από 
χθες ένας ακόμα πρώην 
υπουργός του ΠΑΣΟΚ, ο κ. Νίκος 

Χριστοδουλάκης, μετά την κατά
θεση εγγράφου «φωτιά» από τον 
πρώην διευθύνοντα σύμβουλο 
του ΟΣΕ Κώστα Γιαννακό. Την 
ίδια στιγμή ο βουλευτής της Ν.Δ. 
Κώστας Τζαβάρας με μια πρότα
ση που υπέβαλε και η οποία έγινε 
ομόφωνα δεκτή έδειξε το «μίτο» 
στην Εξεταστική Επιτροπή της 
Βουλής εάν πραγματικά θέλει να 
βρει ποιοι πολιτικοί και πότε χρη
ματίστηκαν από τα «μαύρα ταμεία» 
της Siemens.

Η πρόταση του επικεφαλής των 
μελών της Ν.Δ. κ. Κώστα Τζαβάρα 
είναι να ζητηθεί από όλους όσοι 
διετέλεσαν υπουργοί, υφυπουρ
γοί και γενικοί γραμματείς από 
το 1997 και μετά και χειρίστηκαν 
ή υπέγραψαν προγραμματικές 
συμβάσεις με αντισυμβαλλόμενη 
ή συμμετέχουσα τη Siemens να 
ανοίξουν οικειοθελώς τους λογα
ριασμούς τους στην Ελλάδα για να 
ερευνηθεί αν υπάρχει χρονική και 
ποσοτική ταύτιση ποσών και συ
ναλλαγών που διακινήθηκαν από 
τα «μαύρα ταμεία» της Siemens, 
ενώ για όσους αρνηθούν αυτό να 
γίνει μέσω της δικαστικής οδού.

Διαδρομή εμβασμάτων
Αφορμή για την υποβολή του αι
τήματος στάθηκε ο «εντοπισμός» 
εμπιστευτικού εγγράφου που 
υπάρχει στη γερμανική δικογραφία 
και το οποίο δείχνει τη «διαδρο
μή» τραπεζικών εμβασμάτων που 
ακολούθησαν μίζες ύψους 37,5 
εκατ. ευρώ τη διετία 1998-1999 
σε τραπεζικούς λογαριασμούς της 
αλλοδαπής σε σχέση με την προ
γραμματική σύμβαση 8002 του 
OTE.
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Τα εμβάσματα αυτά φαίνεται 
να κατατίθενται μεταξύ άλλων και 
σε λογαριασμό της Α. MARKOU 
(9 .250 .000  ευρώ) τπν περίοδο 
1998 - 99 και π οποία φέρεται να 
ήταν φίλη του πρώην τεχνικού δι
ευθυντή της Siemens Hellas Ηλία 
Γεωργίου ενώ ένα μέρος των χρη
μάτων ήταν και οι 200.000 ευρώ 
που έφτασαν στον πρώην υπουρ
γό Μεταφορών του ΠΑΣΟΚ Τάσο 
Μαντέλη.

Παράλληλα και ο βουλευτής της 
Ν.Δ. κ. Πάνος Κομμένος ζήτησε

να ανοιχθούν όλοι οι λογαριασμοί 
της Θίθτηθπε Τηλεβιομηχανική 
στη Θεσσαλονίκη, μια και από εκεί 
υπάρχουν υπόνοιες πως έχει δια- 
κινηθεί σε πολιτικές πληρωμές το 
2%  του τζίρου της εταιρίας.

«Κάρφωσε» τρεις
Το δεύτερο «χτύπημα» πάντως για 
το ΠΑΣΟΚ στη χθεσινή συνεδρία
ση της Επιτροπής προήλθε από την 
κατάθεση του πρώην προέδρου και 
διευθύνοντος συμβούλου του ΟΣΕ 
Κώστα Γιαννακού, που τοποθετή
θηκε στη θέση αυτή επί ΠΑΣΟΚ και 
διατηρήθηκε τα επόμενα χρόνια και 
επί Ν.Δ. Ο κ. Κ. Γιαννακός, με ένα 
τρισέλιδο έγγραφο που κατέθεσε 
στην Επιτροπή, «κάρφωνε» τρεις

Το έγγραφο της δικογραφίας
για τις μίζες 75 εκατ. μάρκων 

(37,5 εκατ. ευρώ).

Ομόφωνα δεκτή 
έγινε η πρόταση 
του Κ. Τζαβάρα 
να ανοίξουν οι 
λογαριασμοί 
όσων έχουν βάλει 
υπογραφή σε 
συμβάσεις

πρώην υπουργούς του ΠΑΣΟΚ 
για την επαναδιαπραγμάτευση 
των τροποποιητικών συμβάσεων 
για το τροχαίο υλικό του ΟΣΕ το 
2001 - 2002. Οπως «έδειξε», οι 
τότε υπουργοί Οικονομίας Νίκος 
Χριστοδουλάκης και Ανάπτυξης 
Ακης Τσοχατζόπουλος, με ένα 
εξαιρετικά επείγον έγγραφο που 
απέστειλαν στον τότε πρόεδρο και 
διευθύνοντα σύμβουλο του ΟΣΕ 
κ. Ανδρέα Λαμπρινόπουλο και στο 
νυν υφυπουργό Περιβάλλοντος και 
τότε πρόεδρο του ΗΣΑΠ κ. Γιάννη 
Μανιάτη, τους έδιναν «εντολή» για 
το πού θα κατευθυνθούν οι προ
γραμματικές συμφωνίες του 1997 
για το τροχαίο υλικό του ΟΣΕ, μετά 
την ιδιωτικοποίηση των Ναυπηγεί
ων Σκαραμαγκά και την αδυναμία 
της Ηϋ\/ να τις υλοποιήσει.

Σύμφωνα με τον πρώην διευθύ- 
νοντα σύμβουλο του ΟΣΕ, ευθύνες 
για τις αποφάσεις φέρουν τόσο ο 
τότε υπουργός Εθνικής Οικονομίας 
Ν. Χριστοδουλάκης όσο και η Επι
τροπή Αποκρατικοποιήσεων, στην 
οποία μετείχαν οι προαναφερθέ- 
ντες υπουργοί και ο τότε υπουργός 
Εργασίας Δημήτρπς Ρέππας και 
σήμερα υπουργός Υποδομών.

Ο κ. Κ. Γιαννακός θα συνεχίσει 
και σήμερα την κατάθεσή του στην 
Εξεταστική Επιτροπή, ωστόσο η αί
σθηση των βουλευτών είναι πως 
πρόκειται για έναν πολύ «δεξιο
τέχνη τεχνοκράτη που ξέρει μέχρι 
πού θέλει να φτάσει...». ■
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Εντός του Ιουνίου η κλήση Μαντέλη
►► ΒΑΤΟΠΑ1ΔΙ: ΠΡΟΚΑΤΑΡΚΤΙΚΗ

Σύσταση Επιτροπής 
ζήτησε το ΠΑΣΟΚ
ΤΟ ΑΙΤΗΜΑ σύστασης Ειδικής Επι
τροπής Προκαταρκτικής Εξέτασης για 
το Βατοπαίδι κατέθεσε χθες το βράδυ 
στον Πρόεδρο της Βουλής Φίλιππο 
Πετσάλνικο η Κοινοβουλευτική Ομά
δα του ΠΑΣΟΚ. Η πρόταση, που τπν 
υπογράφουν όλοι οι βουλευτές της 
πλειοψηφίας, πλπν του πρωθυπουρ
γού, των υπουργών, υφυπουργών και 
του Προέδρου της Βουλής, ζητά τη δι- 
ερεύνηση τυχόν ποινικών ευθυνών για 
τους πρώην υπουργούς και υφυπουρ
γούς της Ν.Δ. κ.κ. Ευάγγελο Μπασιά- 
κο, Πέτρο Δούκα, Αλέξανδρο Κοντό, 
Γιώργο Βουλγαράκη, Κώστα Κιλτίδη 
και Θεόδωρο Ρουσόπουλο.

ΕΝΤΟΣ του μήνα -όπως όλα δείχνουν- ανα
μένεται η αποστολή κλήσης για απολογία στον 
πρώην υπουργό του ΠΑΣΟΚ Τάσο Μαντέλη 
προκειμένου να δώσει εξηγήσεις ως κατηγο
ρούμενος στους εφέτες ειδικούς ανακριτές που 
χειρίζονται την υπόθεση της Θίειτίθηε.

Ωστόσο, πρέπει να θεωρείται δεδομένο ότι 
ο υπόλογος, αφού λάβει την κλήση, σε πρώτη 
φάση θα ζητήσει να παραλάβει όλα τα έγγρα
φα της συγκεκριμένης δικογραφίας που τον 
αφορούν για να προετοιμάσει την υπεράσπισή 
του και ως εκ τούτου θα αιτηθεί μια νέα προ
θεσμία ή και δεύτερη στη συνέχεια για να απο- 
λογηθεί. Αυτό καταδεικνύει ότι η απολογία του 
σε κάθε περίπτωση θα δοθεί εντός του Ιουλίου 
ή ενδεχομένως σε μεταγενέστερο χρόνο αλλά 
πάντως κατά τη διάρκεια του καλοκαιριού.

Εν τω μεταξύ, χθες ο επικεφαλής της Εισαγγε
λίας Εφετών της πρωτεύουσας Γ. Σακελάκος 
εξέδωσε διάταξη για απαγόρευση εξόδου από 
τη χώρα του επιχειρηματία Γ. Τσουγκράνη, 
που είναι, ως γνωστόν, κουμπάρος του Τάσου 
Μαντέλη. Το συγκεκριμένο πρόσωπο -όπως 
το ίδιο είχε αναφέρει κατά τπν κατάθεσή του 
στην Εξεταστική Επιτροπή της Βουλής- ήταν 
αυτό που είχε ανοίξει τραπεζικό λογαριασμό 
στην Ελβετία, εκ μέρους του πρώην υπουργού 
του ΠΑΣΟΚ, με τον κωδικό «Α. ΘΟΚΟΒ». Στο 
λογαριασμό αυτό είχαν γίνει δύο καταθέσεις 
200.000 ευρώ και 250.000 ευρώ με αποδέκτη 
τον Τάσο Μαντέλη το 1998 και το 2000.

Πριν απαγορευτεί η έξοδος από τη χώρα για 
τον Γ. Τσουγκράνη είχε ήδη ασκηθεί εναντίον 
του ποινική δίωξη σε βαθμό κακουργήματος

για νομιμοποίηση εσόδων από παράνομες δρα
στηριότητες (ξέπλυμα βρόμικου χρήματος).

Πληροφορίες από δικαστικούς κύκλους 
ανέφεραν χθες πως πέρα από τους Μαντέλη 
- Τσουγκράνη θα υπάρξουν και άλλοι υπόλογοι 
για το ποινικό σκέλος της Siemens. Τουλάχι
στον δύο ακόμη πρόσωπα, όπως λέγεται. Ενας 
συνεργάτης του πρώην υπουργού του ΠΑΣΟΚ 
και ένα πρώην στέλεχος της εταιρίας.

Αξίζει να σημειωθεί πως οι εφέτες ειδικοί 
ανακριτές -σύμφωνα με φήμες που κυκλο
φόρησαν χθες- αναμένεται να αιτηθούν τη 
διενέργεια πραγματογνωμοσύνης σχετικά με 
σύμβαση του OTE -τπν 8002/98- επί της ζη
μίας που φέρεται να υπέστη ο Οργανισμός την 
επίμαχη περίοδο.

ΕΝΝΥ ΜΑΓΙΑΣΗ .
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Πίνακας
προστίμων διατήρησης 

ημιυπαίθριων και πράσινης χρήσης
(εμβαδόν χώρου επί την τιμή ζώνης που ισχύει στην περιοχή του κτιρίου)
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Εμβαδόν 
δηλούμενου 
χώρου ακινήτου 
(τ,μ.)

Ακίνητα
πρώτης
κατοικίας

Ακίνητα
άλλης
κατοικίας

Ακίνητα
άλλης
χρήσης πλην 
κατοικίας

Μικρότερος 
ή ίσος των 
25 τ,μ.

5% 6% 7,5%

Μεγαλύτερος 
των 25 και 
μικρότερος ή 
ίσος των 75 τ.μ.

7% 8,5% 10,5%

Μεγαλύτερος 
των 75 τ.μ. 9% 11% 13,5%

Εμβαδόν 
δηλούμενου 
χώρου ακινήτου 
(τ·Μ·)

Ακίνητα
πρώτης
κατοικίας

Ακίνητα
άλλης
κατοικίας

Ακίνητα
άλλης
χρήσης πλην 
κατοικίας

Μικρότερος 
ή ίσος των 
25 τ,μ.

6% 7,2% 9%

Μεγαλύτερος 
των 25 και 
μικρότερος ή 
ίσος των 75 τ.μ.

8% 9,6% 12%

Μεγαλύτερος 
των 75 τ,μ. 10% 12% 15%
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Ημι-ρυθμίσειβ για 
tous npiunaiOpious
Τι προβλέπει η εγκύκλιος του υπ. Περιβάλλοντος για την πληρωμή παραβολών και προστίμων

►► OTE

Παραμένει 
ο Βουρλούμης
ΠΑΡΑΜΕΝΕΙ στο τιμόνι του 
O TE ο Παναγής Βουρλούμης. 
Χθες, κατά τη διάρκεια της ετήσι
ας τακτικής Γενικής Συνέλευσης 
των μετόχων του Οργανισμού 
δεν τέθηκε καν θέμα αντικατά
στασης του προέδρου και διευ- 
θύνοντος συμβούλου, παρά το ότι 
κυκλοφορούσαν φήμες περί του 
αντιθέτου. Μάλιστα, αρκετοί από 
τους μετόχους του OTE βρέθηκαν 
σε αμηχανία, καθώς ανέμεναν ότι 
θα ανακοινωθεί η αντικατάσταση 
του Παναγή Βουρλούμη ή ότι θα 
κρατήσει τη μία από τις δύο θέσεις 
που κατέχει. Η Γενική Συνέλευση 
ενέκρινε τη σύναψη δανείου από 
τον Ομιλο της Deutsche Telekom 
προς τον OTE.

► ► ΜΠΙΡΜΠΙΛΗ

Τελεσίγραφο 
γ ια ια  απόβλητα
ΤΕΛΕΣΙΓΡΑΦΟ προς τους παρα
γωγούς που διακινούν επικίνδυνα 
απόβλητα να καταθέσουν τις προ
τάσεις τους στον επόμενο ενάμιση 
μήνα για τη δημιουργία χώρων 
διαχείρισης αποβλήτων απηύθυνε 
χθες η υπουργός Περιβάλλοντος, 
Τίνα Μπιρμπίλη, σε ημερίδα που 
διοργάνωσε χθες το in.gr και ο 
Σύνδεσμος Ελληνικών Βιομηχανι
ών Ανακύκλωσης και Ενεργειακής 
Αξιοποίησης (ΣΕΒΙΑΝ). Αν εντός 
εξαμήνου δεν έχουν αρχίσει να 
υλοποιούνται βιώσιμες λύοεις για 
τη δημιουργία χώρων διαχείρισης 
επικίνδυνων αποβλήτων, τόνισε η 
Τίνα Μπιρμπίλη, τότε το υπουργείο 
θα επιλέξει τους χώρους με βάση 
τη νομοθεσία περί αποβλήτων.

► ► ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ Ν.Δ.

Ερώτηση 
για τις ΠΑΕ
ΤΗΝ ΚΑΤΑΘΕΣΗ εγγράφων στη 
Βουλή με τα οποία νομιμοποιείται 
η αδειοδότησπ όλων των ΠΑΕ 
τόσο για την επόμενη αγωνιστική 
χρονιά όσο και για τις δύο προη
γούμενες περιόδους (2008-2009 
και 2009-2010) ζητούν από τον 
υπουργό Πολιτισμού και Τουρι
σμού οι βουλευτές της Ν.Δ. Γρήγο
ρης Αποστολάκος και Γεράσιμος 
Γιακουμάτος.

ΤΡΑΓΕΛΑΦΙΚΗ είναι η κατάσταση 
που επικρατεί με την τακτοποίηση 
των αυθαίρετων ημιυπαίθριων χώ
ρων λόγω της προχειρότητας και 
των αστείων χειρισμών με τους 
οποίους αντιμετωπίζει την υπόθε
ση το υπουργείο Περιβάλλοντος. Με 
καθυστέρηση δύο μηνών και μετά 
από καταγγελία στη Βουλή από τον 
πρώην υφυπουργό ΠΕΧΩΔΕ Σταύ
ρο Καλογιάννπ ότι η τακτοποίηση 
βρίσκεται στον αέρα επειδή δεν έχει 
ακόμη εκδοθεί η εγκύκλιος που θα 
καθόριζε σε ποιον κωδικό θα κατα
τίθεται το ποσό των ειδικών προστί
μων για την τακτοποίηση, το υπουρ
γείο Περιβάλλοντος εσπευσμένα 
χθες το απόγευμα ανακοίνωσε ότι 
απέστειλε την επίμαχη διευκρινιστική

ΜΑΣ ΚΟΡΟΪΔΕΥΟΥΝ ακόμη και 
οι γείτονές μας για το «πάρτυ»- 
σκάνδαλο που διοργανώθηκε πάνω 
στο θωρπκτό «Αβέρωφ». Οι Τούρ
κοι δημοσιογράφοι δεν μπορούν να 
πιστέψουν για το πώς «βεβηλώθη- 
κε» το ιστορικό αυτό πλοίο και στα 
μεγάλα ρεπορτάζ τους στις εφημε
ρίδες παρουσιάζουν τις εξελίξεις. 
«Το ιστορικό πλοίο μετατράπηκε σε 
χώρο δεξιώσεων και έγινε χαμός», 
είναι ο τίτλος της «Sabah» που στη 
συνέχεια γράφει ότι «το συγκεκριμέ-

εγκύκλιο. Η εγκύκλιος αναφέρεται 
στη διαδικασία πληρωμής παραβο
λών και προστίμων από τους πολί
τες που θέλουν να ενταχθούν στη 
ρύθμιση, διευκρινίζοντας τα εξής:
•  Τα παράβολα καταβάλλονται στις 
ΔΟΥ όλης της χώρας, στον κωδικό 
3741.
•  Σχετικά με τις αμοιβές των μηχα
νικών η πληρωμή τους γίνεται στην 
Εθνική Τράπεζα. Διευκρινίζεται ότι π 
ελάχιστη αμοιβή του μηχανικού για 
την πραγματογνωμοσύνη επί του 
αυθαίρετου πμιυπαίθριου ανέρ
χεται σε 232 ,53 ευρώ για 5ωρπ 
απασχόληση, με βάση τον Κώδικα 
Ελάχιστων Αμοιβών του ΤΕΕ.
•  Τέλος, η καταβολή των προστίμων 
γίνεται σε όλες τις τράπεζες που

νο πλοίο ήταν το σημαντικότερο του 
ελληνικού στόλου κατά τη διάρκεια 
του Α’ Παγκοσμίου Πολέμου, όμως 
το γαμήλιο πάρτυ που διοργανώθη- 
κε σε αυτό δημιούργησε κρίση στο 
ελληνικό Πολεμικό Ναυτικό».

«Σκάνδαλο με το τσιφτετέλι στη 
ναυαρχίδα του ελληνικού στόλου», 
είναι ο τίτλος τπς «ΜίΙΙίγεΐ» που 
υπενθυμίζει ότι το θωρπκτό Αβέρωφ 
ήταν βασικός πρωταγωνιστής στις 
μάχες κατά του οθωμανικού στόλου 
και ότι είχε αγκυροβολήσει το 1918

έχουν αποδεχθεί την πρόσκληση 
του υπουργείου Περιβάλλοντος και 
συμμετέχουν στη διαδικασία είσπρα
ξης «Ειδικού Προστίμου Διατήρησης 
Ρυθμιζόμενων Χώρων».

Ειδικά για τις τράπεζες σημειώνε
ται ότι θα ενεργοποιήσουν τη συμ
μετοχή τους στη διαδικασία είσπρα
ξης του προστίμου και θα δέχονται 
πολίτες για τις σχετικές συναλλαγές 
από τις 12 Ιουλίου 2010 και μετά. 
Αυτό, όμως, δεν εμποδίζει τους εν
διαφερομένους πολίτες να αρχίσουν 
από τώρα τις διαδικασίες ένταξης 
στη ρύθμιση και την προεργασία για 
όλα τα προηγούμενα βήματα μέχρι 
να φτάσουν στην πληρωμή του προ
στίμου στις τράπεζες.

ΜΙΧΑΛΗΣ ΜΥΓΙΑΚΗΣ

στην Κων/πολπ και τονίζει ότι την 
«προηγούμενη εβδομάδα σε αυτό το 
πλοίο διοργανώθηκε γαμήλια δεξί
ωση με χορούς, μοντέλα και μόλις οι 
φωτογραφίες δημοσιεύθηκαν προ- 
κλήθηκε σκάνδαλο».

«Γάμος στο συμβολικό θωρπ
κτό», είναι ο τίτλος της εφημερίδας 
«Ραντικάλ». «Στο γαμήλιο πάρτυ 
δεν έλειπε τίποτα, υπήρχε και του 
πουλιού το γάλα», γράφει η εφη
μερίδα

ΜΑΝΩΛΗΣ ΚΩΣΤΙΔΗΣ

► ► ΣΥΡΙΖΑ

Μέτωπο κατά 
«ανανεωτών»
ΣΦΙΓΓΕΙ ο κλοιός για τους -ανε
ξάρτητους πλέον- ανανεωτικούς 
βουλευτές, καθώς πληθαίνουν οι 
φωνές όσων ζητούν να παρα
δώσουν τις έδρες τους. Την ίδια 
ώρα ο πρόεδρος του ΣΥΝ Αλέξης 
Τσίπρας προχωρά σε... «επιχείρη- 
ση-εξωστρέφεια», ως φυγή προς 
τα εμπρός από τα προβλήματα 
εντός ΣΥΝ και ΣΥΡΙΖΑ. Με χθεσι
νή ανακοίνωσή της η Γραμματεία 
του ΣΥΡΙΖΑ ζήτησε από τους 
Φώτη Κουβέλη, Θανάση Λεβέ
ντη, Νίκο Τσούκαλη και Γρηγόρη 
Ψαριανό να παραδώσουν τις 
έδρες τους «για να μη μειωθεί 
η κοινοβουλευτική δύναμη του 
ενωτικού εγχειρήματος».

► ► ΕΚΛΟΓΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ

Επιφυλάξεις 
από την ΕΝΑΕ
ΤΟΝ ΑΙΦΝΙΔΙΑΣΜΟ του εξέ- 
φρασε χθες σε σχετική επιστολή 
προς τον υπ. Εσωτερικών Γ. 
Ραγκούση ο πρόεδρος τπς ΕΝΑΕ 
Δ. Δράκος, καθώς μέσα σε 
πολύ μικρό χρονικό διάστημα θα 
πρέπει οι νομάρχες να προσέλ- 
θουν σε διάλογο προκειμένου να 
ρυθμιστούν οι όροι που αφορούν 
τον καθορισμό των εκλογικών 
δαπανών κατά την επικείμενη 
αυτοδιοικητική αναμέτρηση. Ο κ. 
Δράκος στην επιστολή του κρίνει 
πως τα χρονικά πλαίσια μέσα 
στα οποία καλούνται να συζητή
σουν οι αιρετοί είναι εξαιρετικά 
περιορισμένα.

► ► Σ ΐΕ

Αναίρεση 
για τον ΦΠΑ
ΔΕΝ ΕΡΧΕΤΑΙ κόντρα στις 
επιταγές του Συντάγματος και 
στη φορολογική νομοθεσία το 
«μπουκέτο» τριών νόμων με το 
οποίο προβλέπεται πως όσοι 
δεν αποδίδουν τον παρακρα- 
τηθέντα Φόρο Προστιθέμενης 
Αξίας (ΦΠΑ) ή οποιονδήποτε 
άλλο φόρο, τέλος ή εισφορά 
που ξεπερνά τις 300.000 ευρώ 
απαγορεύεται να παίρνουν βε
βαιώσεις και άλλα πιστοποιητικά 
αναγκαία για τη μεταβίβαση της 
περιουσίας τους. Αυτό αποφάν- 
θηκε το Β ’ Τμήμα του Ανώτατου 
Ακυρωτικού Δικαστηρίου με την 
υπ’ αριθμ. 2024/2010 απόφασή 
του. Ετσι αναιρέθηκε ετυμηγορία 
του Διοικητικού Εφετείου.

► ► ΓΙΑ ΤΟ ΠΑΡΤΥ ΣΤΟ «ΑΒΕΡΩΦ»

Μας χλευάζουν και οι Τούρκοι
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Μ. ΞΕΝ Ο ΓΙΑ Ν Ν Α ΚΟ Π Ο ΥΛ Ο Υ: 0  «Ε.Τ.» ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΕΙ ΤΟ ΕΓΓΡΑ Φ Ο  ΠΟΥ ΑΝΑΨΕ ΠΡΑΣΙΝΟ ΣΤΗΝ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ

Η υπογραφή Μαριϋίζαβ που άνοιξε
Με υπογραφή της σημερινής 

υπουργού Υγείας Μαριλί- 
[ας Ξενογιαννακοπούλου,

που ίο  2003 κατείχε τπ θέση της γενικής 
γραμματέως του υπουργείου Ανάπτυ
ξης, ξεκίνησε η προμήθεια των φίλτρων 
αιμοκάθαρσης χωρίς διαγωνισμούς, 
εκτοξεύοντας στα ύψη τπ δαπάνη στα 
νοσοκομεία! Το έγγραφο -προσχέδιο 
απόφασης- με ημερομηνία 5/2003, 
που φέρνει σήμερα στη δημοσιότητα ο 
«Ε.Τ.», αποδεικνύει ότι από όσους είχε 
προβλεφθεί να το υπογράψουν, μόνον 
η σημερινή υπουργός Υγείας έβαλε την 
υπογραφή της δίπλα σε αυτή του τότε 
υφυπουργού Ανάπτυξης X. Θεοδώρου... 
Οι υπόλοιποι αρμόδιοι υφυπουργοί έφε
ραν αντιρρήσεις! Και για το λόγο αυτό 
χρειάστηκε στο έγγραφο της τελικής 
απόφασης, στις 31/7/2003, να υπογρά
ψει απευθείας ο τότε υπουργός Υγείας Κ. 
Στεφάνής. Με την απόφαση αυτή, ένα 
υλικό που στοιχίζει ετπσίως 250 εκατ. 
ευρώ στο ελληνικό κράτος και από το 
2003 έως σήμερα στοίχισε συνολικά 2 
δια ευρώ, το προμηθεύονταν τα νοσοκο
μεία χωρίς διαγωνισμούς, με απευθείας 
αναθέσεις.

Κι όχι μόνον υπέγραψε η κυρία Ξε- 
νογιαννακοπούλου την απόφαση, αλλά 
το έκανε ενώ ήταν ενήμερη για τα

[ΜΑΡΙΑ ΤΣΙΛΙΜΙΓΚΑΚΗ |
mtsilimigaki@e-typos.com I

προβλήματα που θα δημιουργούσε π 
διεύρυνση της λίστας προϊόντων με 
απευθείας ανάθεση. Ομοίως ενήμεροι 
ήταν άλλωστε και οι πολιτικοί της προ
ϊστάμενοι στο υπουργείο Ανάπτυξης, 
καθώς είχε φροντίσει γ ι’ αυτό η τότε 
υφυπουργός Υγείας Ελπίδα Τσουρή...

Με εμπιστευτική επιστολή τής τότε 
υφυπουργού Υγείας κ. Τσουρή με ημε
ρομηνία 17/6/2003, τπν οποία επίσης 
δημοσιεύει σήμερα ο «Ε.Τ.» και η οποία 
κοινοποιήθηκε στον υπουργό Υγείας Κ. 
Στεφάνή, στον υφυπουργό Ανάπτυξης 
X. Θεοδώρου, στη γενική γραμματέα 
Εμπορίου Μ. Ξενογιαννακοπούλου και 
τη Διεύθυνση Προμηθειών του υπ. Υγεί
ας, τονιζόταν ότι «η εν λόγω διάταξη δεν 
θεωρείται από την πλευρά του υπουρ
γείου Υγείας ως η πλέον επιθυμητή»... 
Στην εμπιστευτική επιστολή της κυρίας 
Τσουρή, μάλιστα, κρούεται ξεκάθαρα ο 
κώδωνας του κινδύνου, καθώς αναφέρει 
ότι «τυχόν καταχρηστική επίκληση του 
άρθρου 7, παρ. 2 του Ν. 2955/2001 θα 
δημιουργήσει κίνδυνο παρεκτροπής του 
συστήματος προμηθειών συνολικά...»! 
Και π επιστολή καταλήγει με αντιπρό

ταση της τότε υφυπουργού Υγείας, στην 
οποία αναφέρει ότι «προτείνουμε τπν 
προμήθεια του υπόψη είδους μέσω της 
διενέργειας ανοικτού διαγωνισμού».

Χαρακτηριστικό είναι ότι η τότε υφυ
πουργός Υγείας υπογράφει ήδη στις 
19/7/2002 εγκύκλιο τπν οποία απο
στέλλει σε όλους τους διοικητές περι
φερειών και νοσοκομείων, με την οποία 
προσπαθεί να ξεκαθαρίσει ποια υλικά 
θα προμηθεύονταν μέσω Φ ΕΚ και ποια 
με διαγωνισμούς. Η εγκύκλιος ζητεί από 
τους διοικητές λεπτομερές ιστορικό τής 
κάθε σύμβασης που υπογράφουν, τυχόν 
παρατάσεις συμβάσεων, ακριβείς ποσό
τητες παραγγελίας και παραλαβής, κα- 
ταβληθείσα δαπάνη και τυχόν ανωμαλίες 
στην εξέλιξη της σύμβασης. Η ύπαρξη και 
μόνο αυτής της εγκυκλίου, που επίσης 
δημοσιεύουμε σήμερα, αποδεικνύει πε
ρίτρανα τις ενδείξεις που υπήρχαν ότι οι 
προμήθειες υλικών πρόκειται να οδηγή
σουν σε δημοσιονομικό χάος τπ χώρα!

Μ. Σαλμάς
«Το ΠΑΣΟΚ δεν άλλαξε. Τα ίδια πρόσω
πα που χθες με υπογραφές τους έστηναν 
το πάρτυ, σήμερα κηρύσσουν τη λήξη 
του. Αφού επινόησαν τα δήθεν “πιράν
χας”, σήμερα πρεσβεύουν τπν κάθαρση. 
Οι πολίτες πλέον γνωρίζουν»! ■

►►ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΙΩΑΝΝΙΝΠΝ: ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ

Χρυσή σύμβαση σε ιδιώτη γ ια  καθαριότητα
ΤΗΝ ΩΡΑ που το Διοικητικό Συμβούλιο των 
προμηθευτών αποφάσιζε χθες να συστήσει στα 
μέλη του τπν άρση της κινητοποίησης ώστε να 
ομαλοποιηθεί όσο το δυνατόν γρηγορότερα η 
χαώδης κατάσταση στα δημόσια νοσοκομεία, 
μία ακόμα καταγγελία παράλογης σπατάλης 
πόρων σε δημόσιο νοσοκομείο διατύπωσε ο 
Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκομείου Ιω- 
αννίνων «Γ. Χατζηκώστα». Σε επιστολή διαμαρ
τυρίας που υπογράφουν ο πρόεδρος Α. Λύτρας 
και ο γραμματέας Λ. Διαμαντής, οι εργαζόμενοι 
καταγγέλλουν τα υπέρογκα κόστη υπηρεσιών 
καθαριότητας στο νοσοκομείο τους και την 
προτίμηση ιδιώτη αντί της πρόσληψης μόνιμου 
προσωπικού...

Συγκεκριμένα, για την καθαριότητα του νο
σοκομείου υπεγράφη πρόσφατα 2ετής σύμβα
ση με ιδιώτη ο οποίος θα λάβει συνολικά για

κάθε χρονιά το ποσό των 892.083 ευρώ. Εις 
αντάλλαγμα, έχει την υποχρέωση να παρέχει 
30 άτομα προσωπικό επί 6ωρο καθημερινά, 15 
ακόμα άτομα προσωπικό με 8ωρη απασχόληση 
και τπν υποχρέωση αγοράς των απαραίτητων 
απορρυπαντικών.

Οπως καταγγέλλει ο σύλλογος εργαζομένων 
στο «Γ. Χατζηκώστα», το ετήσιο κόστος για τον 
ιδιώτη θα είναι 400.000 - 430.000 ευρώ, γε
γονός που αποδεικνύει ότι το κέρδος του θα 
ανέλθει για κάθε έτος περί τις 400.000 ευρώ. 
Δηλαδή ανέλαβε το συγκεκριμένο έργο με κέρ
δος 50%  επί της συνολικής αμοιβής.

Την ίδια ώρα, οι εργαζόμενοι στο νοσοκομείο 
τονίζουν ότι το ποσό των 892.083 ευρώ που 
θα δίνει το Δημόσιο στον ιδιώτη αρκεί ώστε 
να προσλάβει μόνιμους ή με 12μηνη σύμβαση 
υπαλλήλους!

Οι προμήθειες στα νοσοκομεία 
ισοδυναμούν με 40 σκάνδαλα Sie

mens, δήλωσε σε συνέντευξη Τύπου ο 
αντιπρόεδρος της MIG.

►►ΤΗΝ ΑΠΟΜΑΚΡΥΝΣΗ ΤΗΣ

«Δεν μπορεί να κι
ΤΗΝ ΑΠΟΜΑΚΡΥΝΣΗ της Μαριλίζας 
Ξενογιαννακοπούλου από το υπουργείο 
Υγείας ζήτησε χθες από τον πρωθυπουρ
γό ο αντιπρόεδρος της ΜΙΘ, Ανδρέας 
Βγενόπουλος. «Εκτιμώ την κυρία Ξενο- 
γιαννακοπούλου ως πολιτικό αλλά αυτή 
τη δουλειά δεν μπορεί να την κάνει», δή
λωσε ο κ. Βγενόπουλος σε συνέντευξη 
Τύπου επισημαίνοντας ότι οι προμήθει
ες στα νοσοκομεία ισοδυναμούν με 40 
σκάνδαλα Ξίθηηθπε!

Αναφερόμενος στα βασικά σημεία που 
οφείλει να προσέξει η κυβέρνηση ώστε 
να εξυγιάνει το δημόσιο σύστημα Υγείας 
τόνισε: «Λυπάμαι πολύ που δεν έχει μπει 
μέχρι στιγμής ένας υπουργός Υγείας στο 
γραφείο του και να κάνει 3 βασικές κινή
σεις: Πρώτον, να ζητήσει από ελεγκτικές
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Αυστηρές προειδοποιήσεις προς τους 
προμηθευτές των νοσοκομείων απηύθυνε 
από το βήμα της Βουλής ο υπουργός 
Δικαιοσύνης Χάρης Καστανίδης.
Αν και δήλωσε ότι «εφεξής η Δικαιοσύνη 
θα έχει άγρυπνο μάτι στην εκτέλεση των 
προμηθειών», δεν παρέλειψε να επιρρίψει 
τις ευθύνες για την κατάσταση που 
έχει διαμορφωθεί στη Νέα Δημοκρατία 
λέγοντας πως «το δυσθεώρητο ύψος

οφειλής του ΕΣΥ διαμορφώθηκε την 
περίοδο 2003 - 2009».
Ο υπουργός υπογράμμισε ότι «απόλυτη 
προσήλωση της κυβέρνησης είναι να 
εγκαθιδρύσει κανόνες διαφάνειας» και 
επανέλαβε ότι προς αυτή την κατεύθυνση 
θα γίνει και πάλι Ανεξάρτητη Αρχή η 
Επιτροπή για την καταπολέμηση του 
μαύρου χρήματος και θα οριστεί ειδικός 
αντεισαγγελέας για θέματα διαφθοράς.

ΦΙΛΤΡΩΝ ΑΙΜΟΚΑΘΑΡΣΗΣ ΧΩΡΙΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜ ΟΥΣ

δρόμο στα «nipávxas»

Η κ. Ξενογιαννακοπούλου, αν και ενήμερη για τα προβλήματα που θα δπμιουργούνταν και παρά τις αντιδράσεις
των τότε υφυπουργών και τις προειδοποιήσεις της κ. Ε. Τσουρή, με επιστολή της, υπέγραφε την απόφαση για 

απευθείας αναθέσεις, η οποία ενεργοποιήθηκε με την τελική έγκριση -  υπογραφή του τότε υπ. Υγείας κ. Στεφάνή.

ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΥΓΕΙΑΣ ΖΗΤΗΣΕ Ο Α. ΒΓΕΝΟΠΟΥΛΟΣ

νει αυτή τη δουλειά  η κ. -ενογιαννακοπούλου»
εταιρίες να μοιραστούν μεταξύ τους 
όλα τα δημόσια νοσοκομεία ώστε να 
κάνουν απογραφή των αποθηκών 
και να ετοιμάσουν ισολογισμούς. 
Δεύτερον, να αναλάβουν 3-4 εται
ρίες από την Ελλάδα και το εξω
τερικό την πλήρη μηχανογράφηση 
του χώρου της Υγείας. Και, τρίτον, 
σε συνεργασία με το υπουργείο Ανά
πτυξης να κάνει ηλεκτρονικούς δι
αγωνισμούς για προμήθειες υλικών 
και φαρμάκων. Τόσο απλό είναι...». 
Αντί αυτού, τόνισε ο ισχυρός άνδρας 
της MIG, οι κυβερνώντες προσπα
θούν να βγάλουν άκρη με επιτροπές, 
παρατηρητήρια τιμών, διατιμήσεις 
και αγορανομικές διατάξεις... «Τι εί
ναι αυτά; Είμαστε στο 2010. Υπάρχει

ηλεκτρονική μηχανογράφηση».
Σχετικά με τους προμηθευτές, 

τους χώρισε σε αυτούς που έπαιρ
ναν απευθείας αναθέσεις και κέρδι
ζαν μέχρι 1.200% και σε αυτούς που 
έπαιρναν μέρος στους διαγωνισμούς 
με περιθώριο κέρδους 6%-7%... «Οι 
ρυθμίσεις με τα ομόλογα είναι για 
ακόμα μια φορά στην Ελλάδα η επι
βράβευση των απατεώνων έναντι 
των τιμίων», είπε χαρακτηριστικά 
σπεύδοντας να εξηγήσει ότι αυτοί 
που κέρδισαν τα πολλά δεν έχουν 
να θιγούν από τη ρύθμιση με τα 
ομόλογα, ενώ όσοι είχαν χαμηλό 
ποσοστό κέρδους κινδυνεύουν να 
βάλουν λουκέτο! Τέλος, ο κύριος 
Βγενόπουλος αναρωτήθηκε: «Αφού

η υπουργός Υγείας δήλωσε ότι γνω
ρίζει ποιοι έκαναν το “πάρτυ”, γιατί 
πολύ απλά δεν τους παραπέμπει στη 
Δικαιοσύνη μαζί με τους δημόσιους 
λειτουργούς που συνέργησαν;».

Η απάντηση του υπουργείου Υγεί
ας στις δηλώσεις αυτές ήρθε λίγες 
ώρες αργότερα και ήταν λακωνική 
και καθόλου επί της ουσίας: «Φαίνε
ται ότι ο αντιπρόεδρος του Ομίλου 
MIG δυσανασχετεί με τη συστημα
τική προσπάθεια της κυβέρνησης 
να εξυγιάνει και να αναβαθμίσει το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας και ταυτό
χρονα να θέσει κανόνες και αποτε
λεσματική εποπτεία στον ιδιωτικό 
τομέα της υγείας».

Μ. ΤΣΙΛΙΜΙΓΚΑΚΗ
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Ανοιχτό άφησε το ενδεχόμενο 
επιστράτευσης η Διαμαντοπούλου
Λ ΥΣΕΙΣ  απόγνωσης εξετάζει 
το υπουργείο Παιδείας για την 
ολοκλήρωση της βαθμολόγησης 
των γραπτών των Πανελλαδικών 
Εξετάσεων, η οποία έχει παγώσει 
από την περασμένη εβδομάδα 
λόγω της αποχής στα βαθμολο
γικά κέντρα.

Χθες το απόγευμα, παραμονή 
της κρίσιμης συνεδρίασης του 
Δ .Σ . της ΟΛΜΕ που αποφασίζει 
σήμερα εάν θα προτείνει αναστο
λή της κινητοποίησης, η υπουργός 
Παιδείας, Αννα Διαμαντοπούλου, 
σε συνέντευξη Τύπου χαρακτήρι
σε το θέμα «δημοσίου συμφέρο
ντος», τροφοδοτώντας σενάρια 
επιστράτευσης, τα οποία ενίσχυ- 
σαν οι δηλώσεις της υπουργού 
ότι για το πρόβλημα των φετινών 
Πανελλαδικών ενημέρωσε τον 
πρωθυπουργό και τους αρχηγούς 
των κομμάτων.

Κύκλοι του υπουργείου Παιδεί
ας απάντησαν σε σχετική ερώτη
ση ότι η επιστράτευση είναι μία 
από τις δυνατότητες που έχει η 
κυβέρνηση, εκτιμώντας ωστόσο 
ότι «δεν θα φτάσουμε ως εκεί».

Η κ. Διαμαντοπούλου πάντως 
δεν απέκλεισε με κατηγορηματι
κό τρόπο το ενδεχόμενο να κατα- 
φύγει η κυβέρνηση σε «δραστικά 
μέτρα». Ερωτπθείσα, απάντησε 
σιβυλλικά ότι «αύριο είναι μια 
άλλη μέρα».

Το επιτελείο της υπουργού -η 
οποία από χθες πήρε το θέμα 
πάνω της, καθώς ο αρμόδιος για 
τις Πανελλαδικές υφυπουργός, 
Γιάννης Πανάρετος, απουσιάζει 
σε συνάντηση ειδικών στις Βρυ
ξέλλες, όπου ανταλλάσσει από
ψεις για το μέλλον των πανεπι
στημίων στην Ευρώπη- γνωρίζει 
τα προβλήματα που συνεπάγεται 
για το κύρος των εξετάσεων ο 
εξαναγκασμός των καθηγητών να 
βαθμολογήσουν και ως εκ τούτου 
διερευνά εναλλακτικές λύσεις για 
την περίπτωση που η ΟΛΜΕ κα- 
ταλήξει σήμερα σε απόφαση για 
συνέχιση της αποχής.

Μεταφορά γραπτών
Σύμφωνα με πληροφορίες εξε
τάζεται κάθε πτυχή της λύσης να 
μεταφερθούν τα γραπτά των «ατί
θασων» βαθμολογικών κέντρων, 
τα οποία εντοπίζονται κυρίως 
στην Αθήνα, τον Πύργο, την Πά
τρα, τα Χανιά και τη Θεσσαλονίκη, 
σε άλλα κέντρα της περιφέρειας, 
όπου όμως δεν θα πρέπει να χρη
σιμοποιηθούν οι βαθμολογητές 
που έχουν εξαντλήσει το όριο των 
600 γραπτών.

«Δεν υπάρχει περίπτωση ένα

τόσο σοβαρό θέμα να μην αντι
μετωπιστεί», είπε η κ. Διαμαντο- 
πούλου, απευθύνοντας στους 
καθηγητές έκκληση να σταματή
σουν την αποχή. Σύμφωνα με το 
υπουργείο Παιδείας, το πρόβλημα 
εντοπίζεται κυρίως στην Αθήνα, 
όπου δεν έχει διορθωθεί ή δεν 
έχει καταχωρισθεί στο ηλεκτρονι
κό αρχείο το 25%  των γραπτών.

Ανακοίνωση
Στόχος του υπουργείου είναι η 
διαδικασία να έχει ολοκληρωθεί 
μέχρι τπν ερχόμενη Παρασκευή, 
25 Ιουνίου, ώστε να ακολουθήσει 
η ανακοίνωση των βαθμολογιών 
στους υποψήφιους. Πέρυσι η 
αντίστοιχη ανακοίνωση είχε γίνει 
στις 19 Ιουνίου.

Κατά την υπουργό έχουν εξα
ντληθεί όλα τα περιθώρια δια
πραγμάτευσης μεταξύ των υπουρ
γείων Παιδείας και Οικονομικών.

Η υπ. Παιδείας 
δεν απέκλεισε με 
κατηγορηματικό 
τρόπο το 
ενδεχόμενο να 
καταφύγει η  
κυβέρνηση σε 
«δραστικά μέτρα»

«Η κοινή Υπουργική Απόφαση 
που υπεγράφη τη Δευτέρα αηο- 
τέλεσε το μείζον που μπορούσε 
να γίνει από τα δύο υπουργεία», 
υπογράμμισε, ευθυγραμμιζόμενη 
με το υπουργείο Οικονομικών που 
έδωσε νωρίτερα την ίδια απάντη
ση στο Δ.Σ. της ΟΛΜΕ.

Μάλιστα, σε παράσταση της 
συνδικαλιστικής ηγεσίας των κα
θηγητών ο γενικός γραμματέας 
του υπουργείου Οικονομικών, 
Ηλίας Πλασκοβίτπς, ανέβασε το 
θερμόμετρο, δηλώνοντας ότι φέ
τος είναι η τελευταία χρονιά που 
μεταφέρονται εκκρεμότητες του 
προηγούμενου έτους στον Προϋ
πολογισμό του επόμενου, αφήνο
ντας ανοικτό το ενδεχόμενο από 
του χρόνου να μην καταβάλλονται 
δεδουλευμένα. «Την ευθύνη για 
την παράταση της αγωνίας των 
μαθητών δεν τπν έχουμε εμείς, 
αλλά η κυβέρνηση», δήλωσε ο 
πρόεδρος της ΟΛΜΕ, Δημήτρης 
Πεππές.

ΓΙΟΥΛΗ ΜΑΝΩΛΗ
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